
DUEHOLMSKOLEN 
Møde i Skolebestyrelsen 
Møde: Nr. 112  

Tidspunkt: Den 2. maj fra kl. 18-20.  

Sted: Dueholmskolen – personalerummet 

Deltagere: Jan Bertelsen, Rikke Jensen, Sigurd Emil Larsen, Anne-Kirstine Kristensen, 

Henrik Hunnerup, Trine Frøslev, Pernille Korsgaard Juhl, Anita Andersen (TR), Ann 

Balleby, Sander Hørsted (AMR), Julie B. C. Trans, Lars Zedlitz Alberg 

Fraværende: Ann, Julie, Rikke 

Mødeleder og formand: Jan Bertelsen 

Referent: Julie B. C. Trans, afdelingsleder 

 

Dagsorden: 

1. Information 

a. Personalesituationen 

b. Afgangsprøverne, udtræk og sidste skoledag 

c. Faglokaler – der sker noget 

d. Det sker der i maj måned 

e. Skoleårets planlægning - fagfordelingen 

 

LZA orienterede 

 

2. Elevrådets punkt  

I overbygningen er der fokus på afgangsprøverne og sidste skoledag den 17. juni.  

På mellemtrinnet er fokus en kortere skoledag og kortere pauser. Der blev givet en 

forklaring på, hvorfor det ikke kan lade sig gøre næste skoleår. Der var også ønsker 

om lejrture på alle årgange hvert skoleår, ligesom de gentog ønsket om flere 

cykelskure/stativer. Også til lærerne. Der er også et ønske om udvidet sortiment i 

kantinen.  

 

3. Høringssvar fra afdelingsteams på princip i høring 

Efter en gennemgang af lærernes bemærkninger var der enighed om, at Sigurd og 

Kirstine indarbejder dem i forslaget og at det drøftes med henblik på beslutning på det 

kommende bestyrelsesmøde i juni.  

 

De allerede aftalte principper skal på skolens hjemmeside. LZA opgave.  

 

4. Økonomi og forventet regnskab 

a. Forventet regnskab 2023 og budgetopfølgningen april 2023 

b. 10’erens budget  

c. Økonomien sikret for syv 7. klasser 

d. Sygefravær og de afledte økonomiske udfordringer 

e. Modtageklassen og økonomien 

f. Barselsvikariater og fratræden 

 

LZA orienterede om alle punkterne. Skolen har fået tilsagn om økonomi til 

langtidssygemeldingerne, samt at der er lovning fra forvaltningen til økonomi til syv 



7. klasser næste skoleår og årerne frem, såfremt elevtallet ikke ændres forholdsvis 

meget. Dagens tal på 7. årgang er 172 elever indskrevet.  

 

5. Skolefoto på Dueholmskolen 

a. Aftalen for 2023 er på plads 

b. Hvordan forholder vi os fremadrettet i forhold til skolefoto? Er skolefoto i 

nuværende form noget der fortsat efterspørges af elever og forældre eller skal 

vi nytænke?  

 

Der er indgået en aftale omkring skolefoto for næste skoleår. Bestyrelsen skal 

tage stilling til, hvorvidt vi ønsker at fortsætte med skolefoto i skoleåret 24/25 

eller der skal findes en anden løsning.  

 

Det er besluttet, at for skoleåret 2024/25 tilbydes ikke længere skolefoto på 

Dueholmskolen.  

 

I stedet tilbyder skolen, at der tages min. et årligt klassebillede i høj kvalitet, 

som stilles gratis til rådighed for skolens elever og forældre.  

 

Forældrene lægger selv et elevbillede op på AULA 

 

Skolens administration laver selv en personaleinfotavle med billeder af 

personaler. Kræver samtykke.  

     

 

 

Næste møde: 15. juni fra 18-20 

 Der serveres en let frokost inden mødet fra kl. 18.00-18.30 

 

 Punkter til dagsorden: 

- Godkendelse af bearbejdet princip 

- Opstart af drøftelser om, hvordan vi gør Dueholmskolen til en skole for alle 

elever – både de kloge hoveder og hænder.  

- Ansøgning om en kortere skoledag for skoleåret 2024/25 og ændring i 

busplanerne således at der indsættes en rute kl., 13.15 og kl. 14.15 
 


